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Spørgsmål nr. 1538 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Vil ministeren i forlængelse af svar på REU alm. del spørgsmål 

1251 og 1381 begrunde, hvorfor de oversendte bilagslister er 

klassificeret som fortrolige og genoverveje nødvendigheden af 

at opretholde bilagslisterne som fortrolige, herunder redegøre 

for på hvilken måde en offentliggørelse af bilagslisterne kan 

skade en evt. verserende straffesag?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Rigsadvokaten, der har oplyst følgende: 

 

”Københavns Politi har oplyst, at sagen – på baggrund af Stats-

advokaten i Københavns afgørelse af 21. maj 2019 om genopta-

gelse af efterforskningen – beror på en fornyet vurdering i Kø-

benhavns Politi. Det er derfor fortsat Københavns Politis opfat-

telse, at hensynet til den verserende efterforskning gør, at doku-

menterne i sagen bør behandles fortroligt.” 

 

Jeg kan henholde mig til bidraget fra Rigsadvokaten. Der henvises i øvrigt 

til Justitsministeriets besvarelse af 4. februar 2020 af spørgsmål nr. 439 

(Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg om status for politiets efterforskning 

af sagen. 
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